
 

 

 

 

E/F Promenaden 

Referat fra bestyrelsesmøde den 24/5-2011 

 

 

Dagsorden 

 

1. Konstituering af bestyrelse 
2. Referat fra møde den 10/5 2011 med Sjælsø Gruppen v/Peter 

Kallehave 
3. Opsætning af låse i Broens depotrum m.m. (ønske fra Kresten 

Mehl) 
4. Drøftelse af parkeringsforholdene  
5. Opfølgning på E/F generalforsamling (evt. uafklarede forhold) 
6. Gennemgang af periodeopgørelser 1Q 2011 (udleveres på mødet) 
7. Eventuelt 

 
Ad pkt 1,  

 

Bestyrelsen konstituerede sig således: 

 Formand: Lars Baagø Hansen 

 Næstformand: Børge Vilhelmsen 

 Bestyrelsesmedlem: René Bendtsen 

 

Henrik Hansen, Sjælsø Gruppen, deltog som observatør. 



 

 

 

Ad pkt 2. 

På mødet den 10/5 2011 blev det aftalt, at ejere skal tilsende Lars Baagø 1 års mangellister – Lars 

har modtaget 1 liste fra Broen – vi afventer Peter Kallehave`s tilbagekomst fra ferie forinden videre. 

 

Ad pkt 3. 

Iflg. tegninger m.v. over Broen har man ikke anført låse på omhandlede døre, hvorfor Sjælsø v/ 

Peter Kallehave afviser at betale udgiften til låse, som iflg. tilbud  andrager ca. 2500 kr.  

 

Ad pkt 4. 

 

Bestyrelsen præciserer formålet med gæste – P-pladser over for de bilejere, som endnu ikke 

forstår, at gæste – P-pladser kun er til gæster. 

 

Henrik Hansen oplyste, at P-pladser u/Sejlet sælges separate. 

 

Henrik Hansen lovede at undersøge muligheden for, at Sjælsø anlæg fliser på gangarealet fra den 

store P-plads helt op til rampen. 

 

Ad pkt 5. 

 

Bestyrelsen arbejder videre efter aftale med P-lauget om etablering af ophæng til kajakker i P-

kælderen. 

 

Cykelparkering i P-kælderen u/Broen accepteres indtil videre og der henvises i øvrigt til P-lauget 

omkring dette emne. 

 

Bådpladser – evt. interesserede bedes rette henvendelse til René Bendtsen, Stævnen. 

 



 

 

Sjælsø er opmærksom på generne vedr. belysningen på rampen, men iflg. gældende regler vedr. 

belysning er der en minimumsgrænse for belysning – LUX- af tilkørselsveje. 

 

Sjælsø ønsker p.t. ikke at overdrage fællesarealerne til kommende grundejerforening. 

 

Ad pkt 6. 

 

Periodeopgørelser gennemgået u/bemærkninger. 

 

Ad pkt 7. 

 

Reklameskiltet på Sælsø`s stander på Finlandsgade vil blive fjernet. (Skiltet er placeret under 

Sjælsø’s salgsreklame). 

 

Bestyrelsen finder ikke, at det er hensigtsmæssigt, at etablere legeplads mellem Stævnen og Broen  

og vil ikke fremme sagen. 

 

Næste møde: 09/09 2011 kl. 1500. 

 

Referent: 

Børge 

 

 

 

 

 
 
 



 

 

 

 


